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Zahradníková Renata

Od: Zahradníková Renata
Odesláno: úterý 21. května 2024 13:18
Komu:
Kopie: JUDr. Elis
Předmět: RE: Žádost a schůzka.
Přílohy: Návrh usnesení ZM 8.4.pdf; Usnesení ZM 8.4.pdf; dopřesněni_Karla_Kerna.docx; 

stavby_Kern.pdf; zadost_zruseni_prejmenovani.pdf

Vážená paní  
 
na červnovém zasedání zastupitelstva se nebude ve věci ulice Karla Kerna nic řešit. Schůzka s panem tajemníkem 
měla vše vysvětlit z naší strany i to, jak to bylo dopřesněno na posledním zasedání zastupitelstva a jaké byly reakce 
zastupitelů v té věci. Následně by byla případně svolána schůzka klubu zastupitelů apod. 
 
Panu primátorovi to vysvětlím, že se nejednalo o nečinnost z naší strany, ale rozumím tomu, že jste očekávali 
odpověď.   
 
V příloze zasílám jak materiál, který byl předložen na posledním zasedání zastupitelstva, tak přijaté usnesení v dané 
věci (přílohy k ostatním ulicím nepřikládám). Toto usnesení jen konstatuje danou skutečnost. Ulice má své jméno od 
roku 2019 a jsou zde zkolaudované domy a lidé mají své trvalá bydliště na dané adrese. Není jednoduché něco 
přejmenovat. 
 
Zároveň musím uvést, že mám pana tajemníka od dnešního dne na nemocenské z důvodu náhlého zákroku a nyní 
nevím, jak dlouhá bude jeho nepřítomnost. V případě, že by nepřítomnost zasahovala i do našeho sjednaného 
termínu, myslím, že není problém uskutečnit návštěvu našeho muzea včetně případného výstupu na věž, jen by 
neproběhla debata nad vaší žádostí.  
 
Jsem připravena odpovědět na další Vaše dotazy. 
 
 
S pozdravem 
 

Renata Zahradníková 
asistentka tajemníka 
odbor kancelář primátora Magistrátu města Opavy 

Statutární město Opava 
Horní náměstí 69 
746 01  Opava 
Tel: +420 553 756 214 
Mob.: +420 604 229 339 
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e-mail: renata.zahradnikova@opava-city.cz 
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From:    
Sent: Tuesday, May 21, 2024 11:22 AM 
To: Zahradníková Renata <Renata.Zahradnikova@opava‐city.cz> 
Subject: Žádost a schůzka. 

 
Paní Zahradníková , 
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srdečně zdravím. Ve čtvrtek jsme se dozvěděli, že příští zastupitelstvo bude 10. června a my jsme 
předpokládali, že až někdy v červenci. Tudíž až po našem setkání s panem tajemníkem JUDr. Tomášem 
Elisem 11. června. Doufali jsme, že snad po schůzce pan tajemník naši žádost podpoří.  
Tuto naději již nemáme, protože s ním budeme hovořit až po zastupitelstvu. Proto jsme se rozhodli 
připomenout se panu primátorovi písemně.  
Na magistrátu jsem předala žádost:  "Urgenci (upomínku) písemné odpovědi na písemnou žádost". 
V příloze Vám posílám vše co je v upomínce obsaženo.  
Prosím o předání panu tajemníkovi. Mnohokráte děkuji. 
                                 S přáním všeho dobrého 
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